



The
Mentors'
Club

The Mentors' Club
by the students of
the Department of
Languages and Translation

[https://at.whatsapp.com/
EONnJggvtz71cHc7685Kdc](https://at.whatsapp.com/EONnJggvtz71cHc7685Kdc)

[@mentorclub1](https://twitter.com/mentorclub1)

THE MENTORS' CLUB

We are group of students who are passionate and enthusiastic to help other learners (level 1—level 3) to improve their English Language skills

مرحبًا بكم، نحن فئات المجموعة
نقدم المساعدة الفعالة لكل طالبة
لديها صعوبات في فهم مواد المستوى
الأول، الثاني، والثالث (مهارات اللغة
الإنجليزية) وتحتاج مساعدة دروس



The Mentors' Club



What Exactly is the Mentors' Role?

The mentor provides advice, guidance, and feedback, shares her experience and expertise to help the mentee.

ما دور المرشد؟

تقديم المشورة والتوجيه، استخدام الخبرات
للمساعدة بأي شكل وتحديد أهداف التعلم ومقاييس
النجاح بإذن الله.

The Mentors' Club

We are a group of students from level 2 to level 7 who come together as a team with an aim to share our experience to support those who are in need for any academic guidance (level 1, 2, 3 skills)

نادي التوجيه:

حيث تجتمع قائدات المجموعة لتقديم المساعدة لكل من لديها صعوبات في فهم مواد المستوى الأول والثاني وتحتاج للإرشاد أو دروس إضافية.

Our Goal

Is to help our department's students in any academic difficulties they may face, and to provide help in the best possible way, so they understand and learn the skills required to excel in the future.

هدفنا:

تقديم المساعدة الممكنة بأي طريقة لفهم واستيعاب المهارات، إزالة الصعوبات وفهم المهارات بشكل كامل لمساعدتك مستقبلاً في المستويات القادمة بإذن الله.



THE MENTORS CLUB

We're a group of students from all levels who come together with passion and enthusiasm to help you improve your English.

مرحباً بكم.

نحن قائمات المجموعة نقدم المساعدة الفعالة لكل طالبة لديها صعوبات في فهم مواد المستوى الاول و الثاني (مهارات اللغة الانجليزية) وتحتاج مساعدة ودروس إضافية

Twitter: Mentorclub

ملحكة اوفقيير
ميشيل هيتوسي

مجلس طلابي

